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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie modułu CRU KSAT w placówkach oświatowych. 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie. 
 
 W związku z licznymi apelami płynącymi ze strony placówek oświatowych w sprawie wdrażania modułu CRU 
KSAT prosimy o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 
 

1. Jaki jest cel wdrożenia w/w modułu? 
2. Z którego roku pochodzi aplikacja KSAT? 
3. Jakie musi spełniać wymagania techniczne komputer, aby w placówce można było zainstalować KSATa? 
4. Czy prawdą jest to co zgłaszają dyrektorzy przedszkoli, że w placówkach pojawi się komputer dedykowany 

aplikacji KSAT (wypożyczony sprzęt)? Jeżeli tak, to z jakiej firmy będą wypożyczone komputery i za jaką kwotę 
(łącznie dla wszystkich placówek)? 

5. Jaki jest łączny koszt wdrożenia modułu CRU KSAT w placówkach? 
6. Jaka firma odpowiedzialna jest za wdrażanie w/w modułu? 
7. Dlaczego z aplikacji KSAT w placówkach nie można korzystać na posiadanych przez placówki komputerów? 
8. Kto w przedszkolach będzie odpowiedzialny za obsługę aplikacji KSAT? 
9. Czy zamiar wprowadzenia aplikacji KSAT CRU był wcześniej konsultowany z dyrektorami placówek? Jaki był 

efekt tych konsultacji? 
 
Jednocześnie w związku z uwagami zgłoszonymi do radnych zwracamy się z wnioskiem o wstrzymanie wdrażania 
w/w aplikacji w placówkach. 
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Dorota Bonk-Hammermeister 
Tomasz Lewandowski 
Łukasz Kapustka 
Halina Owsianna 
Przemysław Plewiński 
Adam Szabelski 
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